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The Secretary of State for External Affairs, The Honourable
Allan J . MacEachen, announced in Ottawa today that the Canadian
Government has reached agreement with the Iraqi Government on the
opening of a resident Canadian Embassy in Baghdad within the next
year .

This decision is a further expression of the Government's
policy of strengthening - Canada's representation in the Middle East
and takes cognizance of the importance of Iraq, both politically
and economically, in that area . It is expected that this decision
will lead to increased dialogue between the two countries on the
political level and further growth in bilateral economic relations .

Iraq has had an embassy in Ottawa since 1972 .

i
Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorabl e

Allan J . MacEachen, annonce aujourd'hui â Ottawa qu'un accord est
intervenu entre le Gouvernement canadien et le Gouvernement irakien
concernant l'ouverture d'une ambassade du Canada résidante â Badgad
au cours de l'année prochaine .

Cette décision constitue un nouveau témoignage de la volont é
du Gouvernement de renforcer la représentation du Canada au Proche-Orient
et reflète l'importance politique et économique de l'Irak dans la région .
On s'attend que cette décision intensifiera le dialogue entre les deux
pays sur le plan politique et étendra davantage les relations économiques
bilatérales .

L'Irak a une ambassade a Ottawa depuis 1972 .
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